
 
Stockholm den 25 oktober 

 
Beslut om uppfly-ning från SEH 7ll SBL herr 
 
Under våren 2024 fa.ade Förbundsstyrelsen i SBBF beslut om en ny modell för SBL Herr från och med 
säsongen 2025–2026. Ärendet hade då bere.s av Tävlingsutsko.et i dialog med serieföreningarna för 
SBL Herr och Supere.an Herr (SEH). Behovet av a. tänka om kring upplägget i SBL Herr hade vuxit 
fram under en rad år. Beslutet innebar a. från och med säsongen 2025/26 skulle SBL Herr bestå av de 
14 föreningar som placerat sig högst upp i seriesystemet, och som godkänts av elitlicensnämnden.   
I juni 2024 erhöll SBBF en överklagan på ovan beslut ifrån 14 Supere.an herrlag, 12 från innevarande 
säsong och två lag som deltog 23–24. Sedan slutet på augusT har gemensamma möten genomförts 
med representanter från SBBF och serieföreningarna i SBL Herr och Supere.an Herr där frågan om 
Tdsram för uppfly.ning och kostnader har diskuterats. Vidare har informaTonsmöte kring 
elitlicensnämndens roll och arbetssä. genomförts för föreningarna i Supere.an Herr.  

EWer ovan dialoger mellan parterna har Förbundsstyrelsen, den 16 oktober, beslutat a. anmälan Tll 
SBL Herr för säsongen 2025–2026 kommer a. ske genom e. ansökningsförfarande.  Beslutet innebär 
a. Tdslinjen justeras för när uppfly.ning Tll SBL Herr sker, vilket ger SEH-klubbarna mer Td a. 
förbereda sig för den omställning som spel i SBL Herr kräver. Förbundsstyrelsen anser forYarande a. 
SBL Herr ska utökas med fler lag och a. e. dynamiskt serieträd ska behållas. Under hösten kommer 
förbundsstyrelsen uppdra Tll tävlingsnämnden a. skriva fram förslag på hur uppfly.ning sker 
eWerföljande säsonger.  

SBBF välkomnar nya lag a. kvalificera sig för SBL Herr säsongen 2025–2026. Ovan beslut skapar en 
möjlighet Tll mer riktat och fokuserat stöd från Elitlicensnämnden, SBBF och Ligaföreningen SBL Herr 
för de föreningar som u.ryckt a. de är redo eller nära a. ta steget upp. Vidare pågår idag e. arbete 
mellan SBBF, serieföreningarna i SBL Herr och SEH som syWar Tll a. skapa en tydlig gemensam bild av 
vilka förutsä.ningar och åtgärder som krävs för a. föreningarna i SEH ska närma sig spel i SBL Herr.  

Ordförande Susanne Jidesten: "Förbundsstyrelsen anser a. det är klokt a. ta e. omtag kring det 
Tdigare beslutet om uppfly.ning Tll SBL Herr Tll kommande säsong. Riktningen om fler lag i SBL Herr 
och a. man som förening i SEH ska sträva eWer a. ta sig upp Tll SBL Herr står fast, men vi har också 
förståelse för föreningarnas ekonomiska och organisatoriska utmaningar. A. det får ta lite längre Td 
ser vi i dagsläget kommer a. stärka svensk basket på lång sikt." 
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